
 

 

Styrelsens yttrande angående motion 1 till årsstämma 2025  

 

K3:s styrelse sammanträdde den 6 februari 2025 och gick igenom Jonas Wallmanders motion. 
Motionen avsåg K3:s medverkan tillsammans med Jösse Klätterklubb från Arvika i att underhålla 
och renovera Fallebergets klätterleder. 

K3:s styrelse står bakom motionen med motiveringen att det är ett bra samarbete med Jösse 
Klätterklubb och att det är väsentliga klätterleder i Värmland som vi önskar bevara. 


